As Mei Yang’s older sister graduated from graduate school (Master), her family situation got better. She decided to give up our support in August. Every year, we have a few students giving up our support thanks to their improved financial situation. The following is her letter with translation at the end.
感谢信

尊敬的中美爱心及南京情活动的全体工作人员，

您们好!

我是一名接受中美爱心帮助的学生。首先，感谢您们这些年来的倾情付出，让我顺利地完成了高中的学业，而现在如愿以偿地在自己曾憧憬的大学学习。这一路走来，需要感谢的人很多很多。谢谢中美爱心这个组织，谢谢中美爱心的全体工作人员，更要谢谢以周铁军董事长为代表的爱心人士。这种恩情比海深，比山高，是我必须铭记一辈子的。我知道一句谢谢太轻了，但，在这样一个时刻竟然词拙了，不知该如何表达内心的感激之情。

高一那年第一次接触到了中美爱心，转眼已整整五年了。在我人生中比较重要的阶段是中美爱心陪我度过的。于我而言，这不是简简单单的资助，更是一种正能量的传达。

其实，很多家境不好的孩子都会产生一些的消极情绪的，在这种情绪的包围下，当然发奋努力的例子的确有，但更多的孩子会自暴自弃。很庆幸，我遇到了中美爱心，接触到胡老师，周伯伯那样一群人，是他们的热情、专注与坚持感染了我。从那样一群关切的眼神中，我读懂了“你是被爱，被关心的”这样简单却充满力量的言语。前行的路上多了这样一群人的陪伴，真的是满满的正能量。

而中美爱心给予我最重要的影响莫过于所有参与者珍贵的品质，热情，专注与坚持。对于家乡教育事业发展的热情，对于爱心事业的坚持与专注。在如今这样一个浮躁时代，同时具备这三种品质的人是少之又少。很多人都是空有一腔热情，三分钟热度之后选择了放弃，成功似乎遥遥无期。中美爱心成立10周年正是对于这三种品质的明证。这些品质也在默默地感染着我。不敢确定是否可以从一而终，但目前为止，我还在坚持。努力着积极地面对每天的生活，坚持自己的信念，为了不久的社会生活储备着食粮。每天我都信心满满，每天我都精力旺盛。周围的人总是好奇我为什么可以如此乐观而充满活力，我都笑而不语。我明白，是因为中美爱心，是因为那样一群人的付出与影响，潜移默化中，这就是收获。这是一辈子的，所以我永远忘不了您们的恩情。

刚刚翻看我和中美爱心的胡老师的通信，感触很多。中美爱心的孩子都知道，每年胡老师都会收集每位受资助同学的信件，帮忙寄到资助者的手里。也许有人会觉得这份工作相当地简单。但在我眼里，却是十分的不易。这是一份需要耐心、细心和责任的工作。其实胡老师本可以交给义工和其他同事做的，但每次他都亲力亲为。细节之美无处不在，相似的事例很多很多。我想也许正是这些细节支持了中美爱心10年来的成长。点点滴滴，所有的画面都定格在每个孩子的心中。大家收获着感动，和中美爱心一起成长。这是一种幸福，一种幸运。

大学中和许多的同学交流，了解到其实类似于中美爱心这种爱心助学机构并不多。所以，更加确信自己是幸运的。接受中美爱心资助的很多孩子都来自农村。可能由于自己是乡下人的缘故，我真切的体会到农村孩子学习的不易。在我们村里，仍然有小学生家里条件相当的差，每每总让我心寒，看着他们我总在想我可以做点什么。想的更多只会觉得自己力量的有限，但未来我一定会多做这方面的善事。这样的孩子，真的需要社会的关注。而中美爱心就在做这样的一件善事。真心的希望中美爱心能够惠及更多需要帮助的宁国学子。

最后，祝愿中美爱心十周年生日快乐。十年的不易，中美爱心的孩子都是铭记在心的。祝愿中美爱心越办越好，集得更多的善款，帮助更多的学子。最后的最后，祝愿所有中美爱心的参与者身体健康，工作顺利，阖家幸福！

    此致，

敬礼！

                                                杨梅

2013年8月18日

Thank you letter

Dear staff at the Hometown Education Foundation ,

   I'm one of the lucky ones who get help from the Hometown Education Foundation. First of all, thank you so much for the support of the past years. I really appreciate your kindness and help. Those supports help me finish my high school study, and now I'm enjoying collage life as I dreamed.  In my journey, I want to thank a lot of people. Thank this wonderful organization and everybody who works there, especially the kind people represented by Tiejun Zhou (her sponsor and a major contributor of this charity). The help has changed my life, helping me to success. You bounty is as infinite as the sea, and as high as the Himalayas mountain. I will remember this forever in my life and be grateful. I know that just a "Thank you" is not enough to express my feelings, but I have no other way that I can express more of my heart.

  Remember that the first time I got help from the Hometown Education Foundation was when I was a freshman of high school five years ago.  The Hometown Education Foundation helps me to go through my important stage in my life.  To me, this is not just money support, but a spiritual and energy support.  You let me know how good the world is and how nice people are, making me full of hope and happiness.

  In fact, a lot of poor children has some negative emotion and feels inferior. Under such emotion, someone may work harder to prove themselves, but more of them will just give up themselves.  Luckily, I get help from the Hometown Education Foundation and people like Mr Hu and uncle Zhou.  Their passion, kindness and persistence move and inspire me.  In their eye, I can read that "I'm being loved and cared".  With them in my life, I'm full of power.

  I learned a lot of things from the Hometown Education Foundation, their passion, focus, and persistence to the hometown education development.  Nowadays, less and less people have all of these three things.  Most people have passion at the first three minutes, and they give up.  So success to them is far and far away.   I'm not sure I can have passion, focus, and persistence forever, but up to now, I still have them.  I will try my best to be optimistic to everyday life, believe in these virtues and get ready to contribute to the society.  People around me are curious about why I'm so happy and full of energy, then I smile to them.  I know that deep in my heart, that is because of the Hometown Education Foundation and people who work hard there. I will keep this in my mind forever and thankful forever.

  One minute ago, I just read some letters (perhaps emails) between me and Mr Hu.  Those remind me a lot, every year, Mr Hu gathered students' letter and sent their letter to the supporters.  Maybe someone would think this job is quite easy.  But in my mind, this is so hard, because this job needs patience and carefulness. Although college students like me helped during winter break, he did most work and in the end made sure that everything went as it should be (sponsors would not be happy if they receive a wrong letter or no letter). There are lots of meaningful details that I can give tons of examples.  I guess these details support the 10 years development of the Hometown Education Foundation, and they are all in every child's mind.  We are growing up with inspiration and happiness.

  After talking with my college friends, I realized that there aren't many organizations like the Hometown Education Foundation.  So I know how lucky I am.  Most children who get the supports are from countryside, and it's hard for us to get the chance to study.  In  my home villege, there are still some primary school students having very bad situations in their families; that makes me feel sad, and I wish I could do something for them.  I know that now I'm not able to do much for them, but I'm sure I can do something for them in the future.  Those children really need the help and care from society, and the Hometown Education Foundation is working exactly on it.  I really hope that the Hometown Education Foundation can help more and more children like these.

  At last, I want to say "happy 10th birthday" to the Hometown Education Foundation.  I wish hometown foundation get bigger and bigger success, gather more and more donation to help a much larger amount of children. Finally I wish everyone who works in the Hometown Education Foundation healthy, happy and have a wonderful life.

Sincerely,

Mei Yang

Aug 18th, 2013

